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Zeeman heeft getwijfeld of het wel kon opboksen tegen de snelle uitbreiding van Action. “Ik heb weleens
gedacht: worden we niet opgevreten?”, zegt de net afgetreden ceo Bart Karis in het Algemeen Dagblad.

Als reactie op de opkomst van Action heeft Zeeman volgens Karis ‘radicaal gesneden’ in het assortiment. Zo
worden er geen producten met een stekker meer verkocht en ligt de focus op vier productgroepen binnen
kleding. De textielketen was volgens Karis te veel ‘van alles en nog wat’ geworden. “Daarmee kun je niet
opboksen tegen dit soort concurrenten.”

Ook als Primark een vestiging in de buurt van Zeeman opent, raakt dat volgens Karis direct de omzet. Toch
ziet hij klanten na een aantal maanden weer terugkomen, wat hij verklaart door de hogere kwaliteit. “Ik ga niet
zeggen dat Primark troep heeft, maar wij zijn niet voor niets grootste verkoper van ondergoed.”  

Zeeman heeft de afgelopen jaren geïnvesteerd in de vernieuwing van zijn winkelbestand. Zo is driekwart van
de filialen inmiddels verbouwd, waarvan honderd tot XL-winkels. De retailer zag zijn winst in het afgelopen
boekjaar meer dan verdubbelen tot 8,3 miljoen euro. “2017 was een booming goed jaar”, zegt Karis, die per 1



januari is opgevolgd door Erik-Jan Mares.
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